



**ናይ ደገፍ መልእክቲ ካብ ማሕበረሰብ ኣብ ሃገረ ፈረንሳ**

ተቐማጦ ማሕበረሰብ ኣብ ሃገረ ፈረንሳ ነቲ ኣብ ዕለት 25 ጥሪ ኣብ ሰነይ ዘወግሑ ለይቲ ዝተፈጸመ ን 3 ባህላዊ ማእከላት ኤርትራውያን ኣብ ስተክሆልም ዘዕነው ፡ ሓያል ኩነት ነቐርብ ኣሎና። ነዚ ምዕናውን ምብልሻውን ንክብሪ ኤርትራዊ ማሕበረሰማት ብፍላይ ክኣ ንዕሸላት ደቕና ዝጸረር ኣሉታዊ መንፈስ ኣዕናውን ዘይሓላፍነታውን ስራሕ ተፈጻሙ ኣሎ።

ኣብ ልዕሊ ኮማትና ኪፍጸም ዝጸንሐ ሰነአምራውን ጎነጻውን ሸበራዊ ተግባራት፡ ኣትሪርና ንቃወም። ኤርትራዊ ኮም ኣብ ሸወደን ፡ ሓያል ውዳቤኡን ሰልጡን ኣገባባቱን ዝፍለጥ ኤርትራዊ ኮም፡ ንሕና ማሕበረሰብ ኣብ ሃገረ ፈረንሳ፡ ኣብ ጎንኩም ከምዘሎና እንዳገለጽና፡ ሙሉእ ደገፍና ነረጋግጽ።

**ሰለዚ።**

መንግስቲ ሸወደንን ጸጥታ ሸወደንን ፡ ኣገዳሲ ሰጉምቲ ወሲዱ፡ ነዞም ናይ ሸበራ ገበነኛታት ኣብ ቅድሚ ሕገ ክቐርቦም ከኣ፡ ብትሪ ንሓትት ኣሎና። ምክንያቱ እዚ ኣዳራሻት ፣ ኣዳራሽ ማሕበረ ኮማት ናይ ኤርትራውያን ጥራሕ ኣይኮነን ፣ ኣዳራሽ ናይ ሸወደናውያን እውን እዩ ።

ሸማግለ ማሕበረሰብ ፈረንሳ



**Message de Solidarité à la communauté érythréenne de Suède**

*Nous Erythréens vivant en France, exprimons notre solidarité avec les Erythréens en Suède à un moment tragique, suite aux incendies criminelles des centres de la communauté érythréenne à Stockholm et de ses environs.*

*Les associations de la communauté érythréenne en Suède ont toujours été parmi les plus exemplaires dans leur effort pour créer des lieux qui facilitent l'intégration de ses membres au sein de la société suédoise. Depuis plusieurs décennies, elles ont ainsi permis à faciliter la vie des Suédois d'origine érythréenne, et à créer des lieux où grands et petits se retrouvent pour passer ensemble les moments les plus heureux ou les plus tristes de leur vie.*

*Ces attentats contre des lieux qui abritent des personnes civiles et pacifiques, atteignent en tout premier lieu les enfants qui ont l'habitude de se réunir pour suivre des cours d'alphabétisation et des projets culturels de leur pays d'origine. Ces activités ont toujours eu un effet très positif sur ces jeunes Suédois.*

*Nous appelons le gouvernement et la justice suédoise à prendre toute les mesures appropriées pour que justice soit faite et que de tels crimes ne soient plus jamais commis à l'avenir.*

**Communauté Erythréenne de France**



COMMUNAUTÉ ÉRYTHRÉENNE DE FRANCE



ማሕበረሰብ ኤርትራውያን ኣብ ፈረንሳ

---

### **Solidarity Message to the Eritrean Community in Sweden**

*We Eritreans living in France express our solidarity with the Eritreans in Sweden on this tragic moment they are experiencing following the arson of the three community centers in Stockholm and surroundings.*

*The Eritrean Community associations in Sweden have always been exemplary in their effort to create centers help the Eritreans to integrate with their surrounding and encourage the young and the old spend their moments of happiness and sorrow together.*

*These attacks against places that harbor peaceful civilians, affect primarily mothers and children who used to meet for literacy courses and cultural events related to their country of origin. These activities have always had a very positive impact on the young Swedes.*

*We call upon the Swedish government and the Swedish Justice system to take all necessary measures to bring the culprits of this crime to justice so that such acts are not repeated in the future.*

***Eritrean Community in France***